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Protokół Nr XLI/09 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 2 grudnia 2009 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 2 grudnia 2009 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 2 grudnia 2009 roku o godzinie 18.50.  
W XLI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew - Pilarska;  
• Skarbnik Gminy Czempiń Halina Łączna; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak;   
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak;  
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radni Powiatu kościańskiego: Karol Malicki; 
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 2 grudnia 2009 
roku o godzinie 17.00 otworzył XLI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radną ElŜbietę Grygier.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XLI sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad w dniu 2 grudnia 2009 roku: 
 
W dniu 30 listopada 2009 roku Burmistrz Gminy Czempiń złoŜyła wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad w punkcie 4a: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia wzorów formularzy dla podatków rolnego, leśnego, od nieruchomości”. Wniosek 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad punkt: „Podj ęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
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określenia wzorów formularzy dla podatków rolnego, leśnego, od nieruchomości” 
w punkcie 4a porządku obrad.  

 
Wobec powyŜszego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XL sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
4a. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy dla 

podatków: rolnego, leśnego, od nieruchomości.  
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2009 rok.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz zasad 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2010.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wspierania sportu kwalifikowanego przez Gminę 

Czempiń.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na rok 2010.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                    

w Bieczynach dla działki o nr ewid. 99/1.  
12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                     

w okresie międzysesyjnym.  
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
15. Wolne głosy i wnioski.  
16. Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz nadzorujący 
sporządzenie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Czempiniu poinformował, Ŝe zapoznał 
się z protokołem z XL sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, nie ma zastrzeŜeń co do jego treści 
i wnosi do Rady Miejskiej w Czempiniu o przyjęcie go bez odczytania.  
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XL sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 28 października 2009 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili:  

1. radny Stanisław Owsianny w sprawie podjęcia interwencji na ulicy X – lecia             
RKS - u – z jezdni wystają z betonowych płyt metalowe pręty, które zagraŜają 
bezpieczeństwu pojazdów; sytuacja ta jest spowodowana częstym uŜytkowaniem 
drogi przez pojazdy przewoŜące odpady na wysypisko śmieci;  

2. radny Aleksander Wieliński w sprawach:  
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• oznakowania znakami ostrzegawczymi muld połoŜonych na ulicy 
śeromskiego; 

• posprzątania liści spadających z drzew znajdujących się na terenie cmentarza 
ewangelickiego na ulicę śeromskiego i Poznańskie Przedmieście;  

• spowodowanie, aby w zatoczce na ulicy Poznańskie Przedmieście przy 
wyjeździe z ulicy śeromskiego nie był parkowany bus, który aktualnie 
ogranicza widoczność ulicy Poznańskie Przedmieście dla kierowców 
zjeŜdŜających z ulicy śeromskiego;  

• podjęcie interwencji w sprawie wystających studzienek na skrzyŜowaniu ulic 
Polnej i Mickiewicza;   

3. radny Piotr Wojciechowski w sprawach: 
• wycięcia samosiejek akacji przy drodze Piotrkowice – Jarogniewice;  
• udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy planuje się dołoŜenie oświetlenia                     

w Jarogniewicach, poniewaŜ w tej chwili jest oświetlone dobrze jedynie 
„centrum wsi”, natomiast przy okazji modernizacji drogi krajowej nr 5 moŜna 
by zadbać o poprawę oświetlenia równieŜ w pozostałej części wsi;  

• udzielenie odpowiedzi na pytanie, kto z ramienia gminy Czempiń jest 
upowaŜniony do interwencji w sprawie bezpańskich psów poprzez zgłoszenie 
tego faktu do schroniska w Gaju;  

• ostateczne wyjaśnienie kwestii odpłatności za mieszkanie nauczycielek 
mieszkających w budynku po byłej szkole podstawowej w Jarogniewicach; 
podczas zebrania wiejskiego padły słowa, Ŝe nauczyciele za mieszkania nie 
płacą i powstała niejasna sytuacja, poniewaŜ te emerytowane nauczycielki za 
mieszkania płacą, na co przedstawiły rachunki;  

4. radny Krzysztof Giemza w sprawach:  
• naprawy uskoku na drodze Głuchowo – Czempiń w miejscowości Głuchowo 

na wysokości wjazdu na ogródki działkowe; miejsce jest niebezpieczne, 
szczególnie zimą;  

• naprawy skrzyŜowania dróg Maruszkowo – Piotrowo I – dziury, naniesiony 
piasek i powstałe trwałe muldy; 

• udzielenie dopowiedzi na pytanie: „Co z wjazdem na stadion w Głuchowie? 
Czy sprawa ta będzie załatwiona w 2010 roku?”; 

• udzielenie odpowiedzi na pytanie: „Kiedy nastąpią jakiekolwiek prace na polu 
przeznaczonym pod recycling w Piotrowie?”, naleŜałoby usunąć jak 
najszybciej zarośla – samosiewy; poniewaŜ w tej chwili jest to siedlisko 
dzików, które wyrządzają w pobliŜu duŜe szkody; wygląda to nieestetycznie 
przy drodze krajowej nr 5;  

• udzielenie odpowiedzi na pytanie: „Co dalej z laskiem – parkiem przy ulicy 
Kasztanowej? Czy przewiduje się zagospodarowanie tego obszaru w 2010 
roku?”, teren ten naleŜy uporządkować od śmieci;  

• skierowanie do Zarządu Dróg Powiatowych wniosku o przeanalizowanie 
moŜliwości wzmocnienia mostu przed miejscowością Sepienko na kanale 
Mogielnica (Prut); obecnie – 10 ton pozwala na przejazd samego ciągnika, nie 
mówiąc o sprzęcie rolniczym i transporcie samochodowym;  

Interpelacje do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu:   
• udzielenie odpowiedzi na pytanie,: „Co dalej z górną częścią budynku przy ul. 

Parowej 2 w Czempiniu?”;  
• udzielenie odpowiedzi na pytanie: „Co z MłodzieŜową Radą Gminy?” 

5. radny Wojciech Adamski w sprawach:  
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• podjęcia interwencji w obrębie ulicy Kasztanowej – na jezdni w kilku 
miejscach stoi w poprzek woda;  

• uporządkowanie sytuacji na ulicy Przylesie w Czempiniu – nadal podczas 
opadów woda spływa na ulicę Kiełczewskiego;  

• załoŜenia oświetlenia ulicznego na ulicy Borówko Stare – od ulicy 
Chłapowskiego do ulicy Kasztanowej;  

• ostatecznego załatwienia sprawy poprawy bezpieczeństwa dla uczniów 
Gimnazjum w Borowie na przejściu dla pieszych wychodzącym z osiedla 
Przylesie.  

 
Do punktu 4a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy dla 
podatków: rolnego, leśnego, od nieruchomości przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Lew - Pilarską, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLI/238/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 2 grudnia 2009r. 
zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy dla podatków: 
rolnego, leśnego, od nieruchomości przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Lew – Pilarską.   
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2009 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempin Halinę 
Łączną, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLI/239/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 2 grudnia 2009r. 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 2009 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempin Halinę 
Łączną.  
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Podinspektora ds. oświaty i kultury – Huberta Włodarczaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLI/240/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 2 grudnia 2009r. 
zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz 
zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego przedstawioną wraz  
z uzasadnieniem przez Podinspektora ds. oświaty i kultury – Huberta Włodarczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2010 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Podinspektora ds. 
oświaty i kultury – Huberta Włodarczaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLI/241/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 2 grudnia 2009r. 
zmieniającą uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2010 przedstawioną wraz  z uzasadnieniem przez 
Podinspektora ds. oświaty i kultury – Huberta Włodarczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wspierania sportu kwalifikowanego przez Gminę Czempiń 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Podinspektora ds. oświaty i kultury – Huberta 
Włodarczaka:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
po podjęciu tej uchwały przez Radę Miejską w Czempiniu nadal będzie organizowany 
konkurs na uzyskanie środków finansowych na wspieranie stowarzyszeń działających                   
w zakresie kultury fizycznej i sportu na terenie gminy Czempiń.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLI/242/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 2 grudnia 2009r. 
zmieniającą uchwałę w sprawie wspierania sportu kwalifikowanego przez Gminę 
Czempiń przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Podinspektora ds. oświaty              
i kultury – Huberta Włodarczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 
rok 2010 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Podinspektora ds. oświaty i kultury – 
Huberta Włodarczaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLI/243/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 2 grudnia 2009r. 
zmieniającą uchwałę w Programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na rok 2010 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Podinspektora ds. oświaty i kultury – Huberta Włodarczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości  



6 
 

przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – 
Romana Skrzypczaka:    
 
Radny Augustyn Szymczak poprosił o wyjaśnienie, dlaczego gmina ma darować te działki, 
podczas gdy ich wartość jest oceniana na około 24 000 zł. Radny Augustyn Szymczak 
poprosił o wyjaśnienie, czy nie moŜna ich sprzedać, tak jak dzieje się w przypadku osób 
fizycznych, które przekazują działki będące ich własnością. 
 
Radny Wojciech Adamski wyraził pogląd, Ŝe kaŜdy pieniądz jest gminie potrzebny. Radny 
Wojciech Adamski wyraził obawę, czy przekazanie tych działek nie uniemoŜliwi realizacji 
planu trasy spacerowej wzdłuŜ Olszynki w Czempiniu.      
 
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami – Roman Skrzypczak wyjaśnił, Ŝe taki jest 
wniosek Wielkopolskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych o nieodpłatne 
przekazanie, dlatego teŜ został przygotowany i przedłoŜony w takim kształcie projekt 
uchwały. Roman Skrzypczak poinformował, Ŝe wartość tych działek wynosi w sumie 24 790 
zł. W odpowiedzi na pytanie radnego Wojciecha Adamskiego, Roman Skrzypczak wskazał, 
Ŝe działka nr 886/1 o powierzchni 188 m ² jest połoŜona pomiędzy Olszynką a Bankiem 
Spółdzielczym, 18 sierpnia 2009 roku Prezes WZMiUW w Lesznie podpisał z Prezesem 
Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska protokół uzgodnień odnośnie zbycia przez GS na 
rzecz Skarbu Państwa działki przylegającej do wyŜej wymienionej działki gminnej i znajdzie 
się ona pomiędzy działką gminną a działką, na której ma zostać przeprowadzona inwestycja 
budowy targowiska. 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Macieja Głochowiaka, czy działka ta dla realizacji planów 
gminy jest potrzebna czy nie, Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami – Roman 
Skrzypczak wyjaśnił, Ŝe jeśli działka zostanie nabyta od GS przez Skarb Państwa, to nasza 
działka nie będzie miała połączenia z targowiskiem i od strony ulicy Kościelnej będzie to 
ślepa uliczka, zaś w ewidencji gruntów jest przeznaczona na poszerzenie Olszynki jako pas 
techniczny na odmulanie.          
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 1 głosem „za”, przy                      
8 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących się” nie podjęła uchwały                 
w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości.   

 
Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                    
w Bieczynach dla działki o nr ewid. 99/1przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.     

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLI/244/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 2 grudnia 2009r.             
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Bieczynach 
dla działki o nr ewid. 99/1 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Do Sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym oraz 
wykazu zarządzeń stanowiącego załącznik nr 10 do niniejszego protokołu: 
 
Radna ElŜbieta Grygier poprosiła o omówienie punktu 18 – „Spotkanie w urzędzie z rodziną, 
której przekazano środki zebrane na festynie zorganizowanym przez Gminną Komisję                
ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, burmistrza i OPS w Czempiniu” – Burmistrz 
Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, Ŝe podczas festynu zbierano środki 
finansowe ze sprzedaŜy ciasta oraz losów; przez OPS w Czempiniu zostało wytypowane 
dziecko z terenu gminy Czempiń, któremu postanowiono środki finansowe przekazać, 
spotkanie miało ten właśnie cel; obecni byli pracownicy OPS wraz z Kierownikiem oraz 
Przewodniczący GKRPA i środki zostały protokolarnie przekazane.    
 
Radny Maciej Głochowiak poprosił o omówienie punktu 22 – „Spotkanie robocze z firmą 
KONTRAKT” - Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, Ŝe spotkanie 
miało na celu uszczegółowienie wszystkich prac dodatkowych na sali sportowej, zaś następne 
miało na celu negocjacje cen przedstawionych prac dodatkowych. 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe gmina Czempiń 
otrzymała do budŜetu juŜ w 2009 roku kwotę 200 000 zł dofinansowania na budowę sali 
sportowej – środki te miały spłynąć w 2010 roku, w takiej sytuacji w 2010 roku wpłynie do 
budŜetu gminy kwota 161 000 zł.  
 
Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
w okresie międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w Czempiniu na wszystkich 
spotkaniach, na które został zaproszony, jak równieŜ w kaŜdą środę pełnił dyŜur w Urzędzie 
Gminy w Czempiniu oraz zwołał wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Czempiniu 
przed XLI sesją.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
uczestniczył równieŜ w szkoleniu dotyczącym zatwierdzania taryf za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i odprowadzanie ścieków i informacje oraz materiały przedstawi radnym przed 
zatwierdzeniem taryf na rok następny.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz udzielił 
odpowiedzi na interpelacje radnego Krzysztofa Giemzy:  

1. w sprawie decyzji dotyczącej przeznaczenia II kondygnacji budynku przy ulicy 
Parkowej 2 w Czempiniu – Przewodniczący Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe 
samodzielnie nie moŜe wystąpić z Ŝadną opinią, poniewaŜ nie leŜy w kompetencji 
Przewodniczącego Rady podejmowanie decyzji za całą Radę Miejską w Czempiniu. 
Przewodniczący Krzysztof Sankiewicz przypomniał, Ŝe spotkanie zorganizowane             
z właścicielkami Centrum Medycznego miało charakter informacyjny, podczas 
spotkania omawiano róŜne warunki zagospodarowania tejŜe kondygnacji, zaś radny 
Krzysztof Giemza wypowiedział się za jej przeznaczeniem na zakład opieki 
medycznej. Przewodniczący Krzysztof Sankiewicz przypomniał, Ŝe poprosił 
wówczas, aby swoje stanowisko przedstawiły komisje Rady Miejskiej w Czempiniu, 
jednak nie została określona data ich złoŜenia. Przewodniczący Krzysztof Sankiewicz 
przypomniał, Ŝe Rada Miejska w Czempiniu obraduje na sesjach i do chwili obecnej 
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nie wpłynęło do niego pismo, Ŝeby do porządku obrad wprowadził punkt dotyczący 
wyraŜenia stanowiska rady w tej kwestii.  

2. w sprawie MłodzieŜowej Rady Miejskiej w Czempiniu - Przewodniczący Krzysztof 
Sankiewicz poinformował, Ŝe wybory odbyły się w dniu 17 listopada 2009 roku,               
w miniony poniedziałek wręczono radnym zaświadczenia o wyborze, natomiast                 
3 grudnia 2009 roku odbędzie się pierwsza sesja. Przewodniczący Krzysztof 
Sankiewicz podkreślił, Ŝe informacje na ten temat ukazały się na stronie internetowej 
Urzędu Gminy w Czempiniu, jak równieŜ plakaty informujące o sesji zostały 
wywieszone w Urzędzie Gminy w Czempiniu.  

 
Radny Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe spotkanie z właścicielkami Centrum Medycznego 
odbyło się 15 października 2009 roku i wówczas panie te prosiły o zajęcie moŜliwe szybko 
stanowiska w tej sprawie przez Radę Miejską w Czempiniu. Zdaniem radnego Krzysztofa 
Giemzy jako członek rady moŜe wymagać od Przewodniczącego Rady Miejskiej                          
w Czempiniu pilotowania tej sprawy, ponadto czuje się odpowiedzialny za załatwienie tej 
sprawy i boleje nad tym, Ŝe po dwóch miesiącach jest ona jeszcze nie załatwiona.           
 
Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska udzieliła odpowiedzi na interpelacje radnych:  

1. radnego Stanisława Owsiannego w sprawie podjęcia interwencji na ulicy X – lecia 
RKS - u – z jezdni wystają z betonowych płyt metalowe pręty, które zagraŜają 
bezpieczeństwu pojazdów - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, Ŝe sprawa ta 
jest załatwiana w Referacie Inwestycji i Infrastruktury Technicznej, poniewaŜ została 
wcześniej zgłoszona;    

2. radnego Aleksandra Wielińskiego w sprawach:  
• oznakowania znakami ostrzegawczymi muld połoŜonych na ulicy śeromskiego 

- Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe znaki zostały juŜ 
zamówione i zostaną zamontowane;  

• posprzątania liści spadających z drzew znajdujących się na terenie cmentarza 
ewangelickiego na ulicę śeromskiego i Poznańskie Przedmieście - Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe sprawą tą zajmuje się odpowiedni 
referat Urzędu Gminy w Czempiniu;   

• spowodowania, aby w zatoczce na ulicy Poznańskie Przedmieście przy 
wyjeździe z ulicy śeromskiego nie był parkowany bus, który aktualnie 
ogranicza widoczność ulicy Poznańskie Przedmieście dla kierowców 
zjeŜdŜających z ulicy śeromskiego - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, Ŝe nie moŜe zakazać komukolwiek parkowania w zatoczce, która 
temu ma słuŜyć;    

• podjęcia interwencji w sprawie wystających studzienek na skrzyŜowaniu ulic 
Polnej i Mickiewicza -  Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe 
interpelacja zostanie przekazana do Referatu Inwestycji i Infrastruktury 
Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu;   

6. radnego Piotra Wojciechowskiego w sprawach: 
• wycięcia samosiejek akacji przy drodze Piotrkowice – Jarogniewice - 

Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe interpelacje w sprawie 
wycięcia samosiejek zostały skierowane do Zarządu Dróg Powiatowych                   
i w miarę ich moŜliwości kwestia ta jest przez nich realizowana;    

• udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy planuje się dołoŜenie oświetlenia                     
w Jarogniewicach, poniewaŜ w tej chwili jest oświetlone dobrze jedynie 
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„centrum wsi”, natomiast przy okazji modernizacji drogi krajowej nr 5 moŜna 
by zadbać o poprawę oświetlenia równieŜ w pozostałej części wsi - Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe przy drodze nr 5 dokonywany jest 
jedynie remont oświetlenia, nie zaś jego rozbudowa i dlatego nie będzie 
rozbudowy oświetlenia w Jarogniewicach;   

• udzielenia odpowiedzi na pytanie, kto z ramienia gminy Czempiń jest 
upowaŜniony do interwencji w sprawie bezpańskich psów poprzez zgłoszenie 
tego faktu do schroniska w Gaju, Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, Ŝe w trakcie pracy UG w Czempiniu osobą tą jest Kierownik 
Referatu Gospodarki Gruntami – Roman Skrzypczak, zaś po godzinach pracy 
UG jest Posterunek Policji w Czempiniu.  
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska w kwestii schroniska wyjaśniła, Ŝe                     
w przyszłorocznym budŜecie planowana jest dość znaczna kwota na 
schronisko, poniewaŜ planowana jest w 2010 roku jego rozbudowa i dlatego 
teŜ został ustalony procentowy udział gmin w tych kosztach, jednakŜe na 
skutek interwencji podjętych przez nią, procentowy udział gminy Czempiń 
został obniŜony, poniewaŜ Śrem rozdzielił te udziały niesprawiedliwie, dlatego 
teŜ mniejsze gminy wyraziły sprzeciw wobec takiego działania; wobec tego 
gmina Czempiń poniesie koszty o 5% mniejsze jak było to pierwotnie 
planowane.         

• ostateczne wyjaśnienie kwestii odpłatności za mieszkanie nauczycielek 
mieszkających w budynku po byłej szkole podstawowej w Jarogniewicach; 
podczas zebrania wiejskiego padły słowa, Ŝe nauczyciele za mieszkania nie 
płacą i powstała niejasna sytuacja, poniewaŜ te emerytowane nauczycielki za 
mieszkania płacą, na co przedstawiły rachunki - Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wyjaśniła, Ŝe podczas zebrania powiedziała, Ŝe w niektórych 
budynkach po szkołach na terenie gminy Czempiń mieszkający tam 
emerytowani nauczyciele nie płacą za mieszkanie, poniewaŜ wynika to                    
z przepisów, które obowiązywały w chwili ich przechodzenia na emeryturę. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, Ŝe nie mówiła, w których. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe płacą za wodę, ścieki, 
ogrzewanie, jednak nie za powierzchnię uŜytkową mieszkania. Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, Ŝe nie ma wiedzy na temat statusu 
mieszkanek w Jarogniewicach, jednakŜe moŜe to zostać sprawdzone                      
i odpowiedź zostanie udzielona.   

7. radnego Krzysztofa Giemzy w sprawach:  
• naprawy uskoku na drodze Głuchowo – Czempiń w miejscowości Głuchowo 

na wysokości wjazdu na ogródki działkowe; miejsce jest niebezpieczne, 
szczególnie zimą - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe 
sprawa ta jest zgłoszona do ZDP;  

• naprawy skrzyŜowania dróg Maruszkowo – Piotrowo I – dziury, naniesiony 
piasek i powstałe trwałe muldy - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, Ŝe sprawa zostanie przekazana do ZDP;  

• udzielenie odpowiedzi na pytanie: „Kiedy nastąpią jakiekolwiek prace na polu 
przeznaczonym pod recycling w Piotrowie?”, naleŜałoby usunąć jak 
najszybciej zarośla – samosiewy; poniewaŜ w tej chwili jest to siedlisko 
dzików, które wyrządzają w pobliŜu duŜe szkody; wygląda to nieestetycznie 
przy drodze krajowej nr 5 - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, 
Ŝe Spółka SELEKT oczekuje na uzyskanie pozwolenia na budowę, co trwa 
dość długo ze względu na fakt, iŜ jest to ogromna inwestycja wymagająca 
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decyzji środowiskowej, uzgodnień z Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, 
jak równieŜ uzyskania decyzji o wyłączeniu z gruntów rolnych. Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska przypomniała, Ŝe wniosek o pozwolenie na budowę 
został złoŜony 9 września 2009 roku i decyzja powinna zostać wydana                    
w okresie poświątecznym, przed Nowym Rokiem. Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wskazała, Ŝe pozostało jedynie uzgodnienie połoŜenia drogi 
technicznej na terenie zakładu. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe 
w przededniu rozpoczęcia prac budowlanych nie będzie się karczować 
samosiejek, zostanie to zrobione przed uroczystością wmurowania kamienia 
węgielnego, zaś prace budowlane rozpoczną się na wiosnę 2010 roku, ich 
zakończenie planowane jest na lipiec 2011 roku.     

• udzielenie odpowiedzi na pytanie: „Co dalej z laskiem – parkiem przy ulicy 
Kasztanowej? Czy przewiduje się zagospodarowanie tego obszaru w 2010 
roku?”, teren ten naleŜy uporządkować od śmieci - Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska przypomniała, Ŝe zgłosił się do niej mieszkaniec Czempinia, który 
chciał wynająć ten teren na „paint ball”, jednakŜe po uzyskaniu informacji                   
o obowiązku płacenia podatku, zrezygnował z zamiaru dzierŜawy; 

• udzielenie dopowiedzi na pytanie: „Co z wjazdem na stadion w Głuchowie? 
Czy sprawa ta będzie załatwiona w 2010 roku?” – Kierownik Referatu 
Gospodarki Gruntami Roman Skrzypczak wyjaśnił, Ŝe wyjazd ze stadionu            
w Głuchowie został uwzględniony przy remoncie drogi krajowej nr 5 – został 
obniŜony krawęŜnik, naleŜy pamiętać równieŜ o tym, Ŝe po wybudowaniu 
drogi S5 ruch przez Głuchowo zmniejszy się o około 80%, jeśli zaś chodzi              
o moŜliwość drugiego wjazdu, to sytuacja tam wygląda podobnie i teŜ trzeba 
wjeŜdŜać na drogę nr 5 pod lekkie wzniesienie, a poza tym droga gminna, 
która tam przebiega nie dochodzi równieŜ do samego stadionu, przecinają ją 
grunty rolników indywidualnych.     

• skierowanie do Zarządu Dróg Powiatowych wniosku o przeanalizowanie 
moŜliwości wzmocnienia mostu przed miejscowością Sepienko na kanale 
Mogielnica (Prut); obecnie – 10 ton pozwala na przejazd samego ciągnika, nie 
mówiąc o sprzęcie rolniczym i transporcie samochodowym – Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe interpelacja zostanie przekazana do 
ZDP w Kościanie;   

8. radnego Wojciecha Adamskiego w sprawach:  
• podjęcia interwencji w obrębie ulicy Kasztanowej – na jezdni w kilku 

miejscach stoi w poprzek woda - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, Ŝe zgodnie z moŜliwościami Urzędu Gminy w Czempiniu 
sprawa zostanie załatwiona;   

• uporządkowanie sytuacji na ulicy Przylesie w Czempiniu – nadal podczas 
opadów woda spływa na ulicę Kiełczewskiego - Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska poinformowała, Ŝe zgodnie z moŜliwościami Urzędu Gminy                     
w Czempiniu sprawa zostanie załatwiona;   

• załoŜenia oświetlenia ulicznego na ulicy Borówko Stare – od ulicy 
Chłapowskiego do ulicy Kasztanowej - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, Ŝe w projekcie budŜetu nie ma zarezerwowanych środków na 
ten cel,  

• ostatecznego załatwienia sprawy poprawy bezpieczeństwa dla uczniów 
Gimnazjum w Borowie na przejściu dla pieszych wychodzącym z osiedla 
Przylesie - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe złoŜyła do 
ZDP w Kościanie wniosek o uwzględnienie w przyszłorocznym budŜecie 
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wyniesionego przejścia dla pieszych i ma zostać to zadanie zrealizowane               
w roku przyszłym. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska zadeklarowała zgłoszenie 
sprawy do załatwienia jeszcze w tym roku, o ile ZDP dysponuje 
zaoszczędzonymi środkami.  

 
Radny Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe juŜ siedem lat temu otrzymał informację na temat 
przebiegu drogi koniecznej na stadion w Głuchowie i dokładnie wie, jak wjazd wygląda, 
niemniej jednak sytuacja się zmieniła, z uwagi na zwiększone natęŜenie ruchu – przy 
wyjeździe ze stadionu na drogę nr 5 kierowca widzi jedynie około 20 – 30 metrów. Radny 
Krzysztof Giemza podkreślił, Ŝe dla bezpieczeństwa wyjeŜdŜających ze stadionu naleŜy 
poszukać innego rozwiązania.  
 
Radny Krzysztof Giemza w sprawie terenów pod recycling wyjaśnił, Ŝe jego interpelacja była 
podyktowana jedynie dbałością o estetykę w gminie, zaś nie ma wątpliwości co do tego, Ŝe 
działania w kierunku pobudowania zakładu mają miejsce. 
 
Radny Wojciech Adamski w kwestii przeznaczenia kondygnacji budynku przy ulicy 
Parkowej 2 w Czempiniu, poprosił o wyjaśnienie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej           
w Czempiniu, w jakim celu zostało wówczas zorganizowane spotkanie z właścicielkami 
Centrum Medycznego, bo okazuje się, Ŝe z tego spotkania nic nie wynikło.       
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wyjaśnił, Ŝe został 
poproszony przez Burmistrz Gminy Czempiń o moŜliwość przybycia na wspólne posiedzenie 
komisji Rady Miejskiej w Czempiniu właścicielek Centrum Medycznego działającego przy 
ulicy Parkowej 2 w Czempiniu, które podczas jego trwania wyjaśniły, jak wygląda obecna 
sytuacja zakładu i jakie mają plany na przyszłość. Przewodniczący Krzysztof Sankiewicz 
wskazał, Ŝe organami Rady Miejskiej są jej komisje, które do chwili obecnej nie wystosowały 
ani do Burmistrza, ani do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu Ŝadnych pism; 
jeśli tylko otrzyma wniosek o wprowadzenie punktu w tym zakresie do porządku obrad, 
wówczas na pewno go w nim umieści. Przewodniczący Krzysztof Sankiewicz podkreślił, Ŝe 
nie jest organem rady, a jedynie organizuje jej prace i przewodniczy obradom. 
Przewodniczący Krzysztof Sankiewicz wyraził zdziwienie obecną sytuacją, poniewaŜ 
podczas wspólnego posiedzenia Komisji dwa dni temu nie było w ogóle mowy o tej kwestii, 
gdyby tak się stało, na pewno wystąpiłby do Burmistrza o przygotowanie stosownego 
projektu uchwały.     
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, Ŝe celem spotkania z właścicielkami Centrum 
Medycznego było rzetelne poinformowanie radnych o sytuacji firmy i zamierzeniach                   
w stosunku do II kondygnacji budynku, jeśli Rada Miejska w Czempiniu wyraziłaby wolę 
przeznaczania tych pomieszczeń na działalność medyczną. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, Ŝe faktycznie wywiązały się równieŜ dyskusje na temat innego przeznaczenia tych 
pomieszczeń, jednakŜe faktem jest, Ŝe oczekiwano na stanowisko poszczególnych komisji.  
 
Radny Piotr Wojciechowski do odpowiedzi na interpelację w sprawie odpłatności nauczycieli 
za mieszkanie – poprosił o udzielenie jasnej odpowiedzi i „nie owijanie wełny w bawełnę”, 
poniewaŜ zadał pytanie o konkretną sytuację konkretnych osób i powinien otrzymać 
konkretną odpowiedź.       
 
Do punktu 15 porządku obrad: 
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W wolnych głosach i wnioskach:  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Piotra Wojciechowskiego o sposób ustalenia udziału 
procentowego w rozbudowie schroniska w Gaju, Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wyjaśniła, Ŝe na etapie przygotowywania projektu budŜetu nie jest się w stanie określić ilości 
interwencji na terenie którejkolwiek z gmin, jak równieŜ ilości psów z poszczególnych gmin, 
które znajdą się w schronisku w Gaju. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe 
procentowy udział w kosztach został wyliczony na podstawie ilości mieszkańców                         
w poszczególnych gminach. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe koszt 
utrzymania schroniska wyniesie 220 000 zł, natomiast w 2011 roku nie będzie juŜ kwoty 
100 000 zł (jest to koszt rozbudowy). Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe po 
przystąpieniu do porozumienia gminy Kościan wpłaci ona kwotę 25 000 zł w 2010 roku. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe analizowano wiele moŜliwości ustalenia 
kryteriów udziału procentowego, jednakŜe okazuje się, Ŝe najlepszym jest właśnie udział 
zaleŜny od liczby mieszkańców. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, Ŝe obecny 
kształt udziału procentowego został tak ustalony tylko dzięki jej interwencji.  
 
Radny Władysław Matysiak zaznaczył w związku z interpelacją w sprawie drogi dojazdowej 
na stadion w Głuchowie, Ŝe w tym obrębie znajduje się równieŜ hydroforownia, do której 
równieŜ musi być swobodny dojazd, tymczasem obecnie nie ma moŜliwości przejechania 
obecną drogą.  
 
Sołtys Bronisław Michalak poprosił o interwencję Burmistrz Gminy Czempiń w sprawach:  

1. ciągłego oblewania wodą z jezdni posesji nr 15 w Jasieniu – w drodze jest 
zagłębienie wskutek czego nieruchomość jest ciągle oblewana, czego skutkiem jest 
odpadanie tynku;  

2. drogi z Jasienia do Oborzysk Starych – z obu stron jest to juŜ droga asfaltowa, która 
staje się obecnie tranzytem i naleŜy o nią zadbać, poniewaŜ koszt jej naprawy będzie 
ponosiła gmina. Sołtys Bronisław Michalak poprosił o ograniczenie prędkości                   
i tonaŜu pojazdów na tej drodze.   

 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska udzieliła odpowiedzi wskazując, Ŝe w pierwszej sprawie – 
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich; druga kwestia – stosowne znaki 
ograniczające tonaŜ są  przygotowane.  
 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 1 w Czempiniu Krystyna Szukalska przedstawiła treść 
pisma, które Mieszkańcy Osiedla nr 1 w Czempiniu skierowali do Burmistrz Gminy Czempiń 
oraz do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu w dniu 30 listopada 2009 roku: 
„Mieszkańcy Osiedla nr 1 zwracają się z prośbą o wyjaśnienie, jakie osoby są zameldowane 
na ulicy Rynek 25. Wyjaśniamy, Ŝe drugi raz zostaliśmy naraŜeni na podpalenie. Rynek ma 
zabudowę szeregową, mieszkańcy są naraŜeni na pozbawienie całego dobytku swojego Ŝycia. 
W budynku nr 25 mieszkają osoby bez zameldowania, bez zatrudnienia, bez jakiejkolwiek 
odpowiedzialności finansowej za straty poniesione w razie poŜaru. Miasto cierpi na swym 
wizerunku, poniewaŜ wyłudzając pieniądze stwarzają niebezpieczeństwo dla społeczeństwa, 
dzieci i młodzieŜy. Starsi ludzie są zaczepiani, domagają się usunięcia osób z lokalu Rynek 
25”. Krystyna Szukalska przytoczyła równieŜ treść pisma Pana Nowakowskiego: „W bramie 
budynku Rynek 17 przebywają ludzie, którzy wyłudzają pieniądze od dzieci, młodzieŜy, 
kierowców. Klienci sklepu boją się wchodzić do lokalu. Brakuje nam siły na uŜeranie się              
z nimi.”.  Krystyna Szukalska wskazała, Ŝe Franciszek Drozd 6 listopada 2009 roku został 
zabrany do więzienia, a 4 listopada 2009 roku zameldował w lokalu Dorotę Szlafkę. Krystyna 
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Szukalska wskazała, Ŝe o sytuacji tej jest powiadomiona czempińska policja. Krystyna 
Szukalska wskazała, Ŝe w lokalu faktycznie mieszka Dorota Szlafka, ale jednocześnie                  
w drugim pomieszczeniu, w którym jest piecyk zgromadzono kartony, na których śpi osiem 
osób. Krystyna Szukalska wyraziła obawę o dobytek swojego Ŝycia.  
 
Pani śaneta Jaroszyńska wskazała, Ŝe wszystkie domy sąsiadujące z posesją Rynek 25 mają 
instalację gazową i jest obawa, Ŝe jeśli będzie miał miejsce poŜar, wówczas utracą oni 
dobytek całego Ŝycia.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe pismo od Mieszkańców Osiedla nr 1 
wpłynęło do Urzędu Gminy w Czempiniu w dniu 30 listopada 2009 roku i podjęto 
interwencję poprzez skierowanie odpowiedniego pisma do Posterunku Policji w Czempiniu, 
celem podjęcia stosownych kontroli przez policjantów.  
 
Aleksandra śurek – Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Urzędu Gminy w Czempiniu 
wyjaśniła, Ŝe zameldowanie jest czynnością czysto rejestracyjną; na mocy ustawy o ewidencji 
ludności najemca, właściciel, współwłaściciel, właściciele, osoby posiadające wszelki tytuł 
prawny do lokalu mają prawo zameldować osobę/osoby na pobyt stały lub czasowy trwający 
powyŜej trzech miesięcy – wówczas określają termin. Aleksandra śurek wskazała, Ŝe nie 
zostało naruszone prawo, poniewaŜ osoba, która przyszła zameldować inną w tym przypadku 
posiadała umowę najmu, miała tytuł prawny do lokalu potwierdzający, Ŝe mieszka w tym 
lokalu, jak równieŜ potwierdziła, Ŝe osoba, którą melduje przebywa w tym lokalu, 
koncentruje w nim swoje Ŝycie, takŜe nie było podstawy odmowy zameldowania tej osoby.  
 
Pani śaneta Jaroszyńska zadała pytanie, jak osoba, która jest na utrzymaniu gminy – 
wiadomo jest, Ŝe ludzie ci nie płacą czynszu, ani za Ŝadne media, moŜe w mieszkaniu 
zameldować kolejną osobę. 
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska  podkreśliła, Ŝe zgodnie z przepisami prawa przytoczonymi 
powyŜej jeśli osoba posiada tytuł prawny do lokalu, to moŜe w nim zameldować osobę, 
ustawa nie mówi nic na temat realizacji płatności za lokal. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, Ŝe odrębną kwestią jest zagroŜenie, które stwarzają osoby tam przebywające, 
dlatego teŜ zostało skierowane pismo do Policji z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli osób 
tam przebywających i ich zachowania w tym lokalu, aby ustrzec mieszkańców od 
niebezpieczeństwa, o którym mówią. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe nic 
więcej nie moŜna zrobić, poza wzmoŜeniem kontroli policyjnych. Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wyraziła zrozumienie dla obaw mieszkańców, jednocześnie wskazując, Ŝe                        
w jakimkolwiek lokalu mogą przebywać osoby niezameldowane, o ile właściciel im na to 
zezwala i nie kontroluje tego kaŜdorazowo Policja.           
 
Pani śaneta Jaroszyńska podkreśliła, Ŝe zagroŜenie poŜarowe zostało wywołane juŜ 
dwukrotnie przez Pana Burlagę.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zadeklarował, Ŝe 
w imieniu mieszkanek zwróci się do Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej                        
w Czempiniu, który zarządza mieszkaniami komunalnymi o przedstawienie regulaminu 
uŜytkowania mieszkań komunalnych i poprosi o jego egzekwowanie. Krzysztof Sankiewicz 
wskazał, Ŝe jeśli osoby te zakłócają porządek i uprzykrzają Ŝycie innym, to prosi Dyrektora 
ZGK o zastosowanie wynikających z prawa sankcji. Krzysztof Sankiewicz wskazał na 
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przykład spółdzielni, gdzie ustawa mówi jasno, Ŝe w przypadku, gdy mieszkańcy lokalu 
zakłócają porządek, wówczas zarząd moŜe podjąć decyzję o eksmisji danego mieszkańca.    
 
Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu zamknął 
obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Protokołował:                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu  
mgr M. Głucha                                                                 /-/ Krzysztof Sankiewicz  
Kierownik Referatu Organizacyjnego   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


